


 

Zwart vermeld: gaat vrijwel zeker door. Grijs vermeld: is nog niet rond - wijzigingen voorbehouden dus! 

Activiteitenagenda 2020  Activiteit   
 

Januari 

 

16 jan. 
Nieuwjaarsbijeenkomst  

Ontmoeting + drankje/ hapje  
Apeldoorn 

 

 

21 jan. 
Een kijkje in de keuken van de 

Entreeschool + studenten en docenten 
Deventer 

Februari 

 

27 febr. 
Gang van zaken bij Rechtbank Gelderland, 

locatie Zutphen 
Zutphen  

Maart  

 

11 maart 

Ledenvergadering (ALV) + vooraf lunch 

Presentatie: Binnenstebuiten - 'biorama's' 

Drankje/ hapje 

Apeldoorn 

April 

 

22 april 
Bewegen: van groot belang! 

En valpreventie, voeding, gezond blijven 
Apeldoorn 

Mei 

 

08 mei 
Pitch & Putt 

Uitrusten op het terras 
Bussloo 

 

 

.. mei Wisent op de Veluwe   De Veluwe 

Juni  

 

24 juni 
De Kruidhof - hortus van Fryslân  

(Europa's grootste botanische kruidentuin) 
Buitenpost 

Juli  

 

.. juli 

Stadswandeling met bezoek aan het Geert 

Groote Huis + de bibliotheek  

Afsluiting met barbecue 

Deventer/ 

Diepenveen 

Augustus  

 

.. aug. 
Hoe gaat het toe op Papendal?  

(Trainingen, sportfaciliteiten topsporters) 
Arnhem 

September  

 

.. sept. Bezoek aan Borculo (met rondleiding) Borculo 

Oktober  

 

.. okt. 
De Rabo Kunstcollectie  

(De mens - De samenleving - Het idee) 
Utrecht 

November  

 

.. nov. Rondkijken in de Royal Talens fabriek  Apeldoorn 

December 

 

.. dec. 
Kegelen op een schitterende kegelbaan!  
(Deventer Sociëteit De Hereeniging) 

Deventer 

 

 

.. dec. Kerstactiviteiten (tips) … 

 

Deelname aan de excursies die de VOM via de Activiteitencommissie aanbiedt, is voor eigen risico.  
De VOM of de Activiteitencommissie kunnen in deze niet worden aangesproken; de verantwoordelijkheid berust bij de deelnemers zelf. 
De VOM is niet aansprakelijk voor schade, van welke aard dan ook, die voortvloeit uit of samenhangt  
met deze zelf geboekte excursies. 
 

 

Activiteitenagenda: 
bijgewerkt op 
12 maart 2020 
 
 

 

 

Data onder voorbehoud van de ontwikkelingen rond het coronavirus Covid-19 en de richtlijnen van het RIVM en de overheid.
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RISICOGROEP

 
Tekst: van de voorzitter
 
Zo’n steeds nog jong ogende groep oud-medewerkers, laat ik het
mooi houden, oftewel pensionado’s, heeft zo zijn beperkingen. Onze
activiteitencommissie houdt daar uiteraard rekening mee.
Andere problemen bij het organiseren van activiteiten zijn bijvoor
beeld de aangescherpte veiligheids- en hygiëne-eisen bij bedrijven.
Uiteraard gelden deze eisen niet alleen voor ouderen. Ook de leeftijd
van onze VOM-leden - niet meer zo’n interessante groep - wordt door
veel bedrijven/organisaties aangevoerd als probleem.
Over discriminatie gesproken!
 
Uiteraard wekt dit grote frustratie bij onze activiteitencommissie.
Dat het anders kan hebben we gemerkt bij het bezoek aan de Aventus
Entreeschool in Deventer en aan de rechtbank Gelderland in Zutphen.
Dit zijn geslaagde activiteiten te noemen waar we als ouderen erg
welkom waren. Zie ook de verslagen en foto’s in deze uitgave!
 
Ik denk aan deze twee activiteiten omdat de afgelopen weken het
risico van besmetting met het coronavirus Covid-19 wereldwijd ge
definieerd werd.
Oeps, 60-plussers grote risicogroep. Vooral de ziektegevolgen van dit
bijna 'ongrijpbare' virus zijn hoog bij deze groep.
Ik denk ook aan de 'reisgrage' 60-plussers onder ons. Hoe gaan we
daarmee rekening houden? Wel of niet op reis gaan, wel vliegen of
bepaalde landen in Europa mijden? Hoe zal het zich allemaal gaan
ontwikkelen?
Het is niet het eerste coronavirus dat rondwaart en veel slachtoffers
maakt. Maar de wereldwijde impact van dit specifieke virus stemt wel
tot nadenken…
 
Dat laat onverlet dat ik eenieder die wil genieten van het voorjaar en
die misschien op stap gaat,
een mooie vakantie wens.
 
Veel leesplezier en ik zie u
graag bij onze activiteiten
dit jaar.
 
Jannetje Bruyns-de Graaf
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Activiteitenagenda 2020
Van de voorzitter / Colofon
Van het bestuur
Reilen en zeilen Aventus
Activiteiten
Te gast bij de Entreeschool
De Estafette
Groene vingers
Pensioen de stand na ... jaar
Rechtspraak in Zutphen
Vragen over het VOM Forum (FAQ)
Algemene informatie + Belangrijk!

COLOFON
VOM Forum
Een blad voor en door leden van de Vereniging
van Oud-Medewerkers (VOM) Aventus.
 
Verschijning
Elk kwartaal
 
Verspreiding
Leden VOM Aventus en belangstellenden
College van Bestuur Aventus
Sectoren en Diensten van Aventus
 
Redactie
Jeanne Wesseldijk (redacteur)
jwesseldijk@hetnet.nl // 0570 546160
 
 
Drukwerk
Editoo B.V. te Arnhem
 
Op de voorpagina
Rechtbank Gelderland te Zutphen
(foto: Jeanne Wesseldijk)
 

VOM FORUM: INHOUD
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Denkt u aan de 'jaarcontributie 2020'?
Voor zover u de contributie over 2020 nog niet betaald hebt, zien we het contri
butiebedrag graag op onze bankrekening bijgeschreven.
Het bedrag is € 15,- (óf € 7,50 als u nog een gratis halfjaar bij de VOM tegoed heeft).
U kunt het bedrag overmaken op bankrekeningnummer NL 16 INGB 0003290651
t.n.v. Vereniging van Oud-Medewerkers ROC Aventus o.v.v. Jaarcontributie 2020.
Bij voorbaat dank, Frank Spallek - penningmeester VOM Aventus

Van het bestuur 
 
Nieuwjaarsbijeenkomst
Ledenvergadering 2020 (ALV)
Jaarcontributie 2020

Ledenvergadering 2020 (ALV)
 
VOM Aventus 15 jaar! 
 
Goed om nog even te memoreren: 2019
was een jubileumjaar met een feestelijke
VOM-dag op 3 april 2019, in het Neder
lands Openluchtmuseum te Arnhem.
Circa 80 mensen hadden zich opgege
ven. Het was een zeer geslaagde dag met
voor elk wat wils (zie ook het juninummer
2019 van het VOM Forum, pag. 7 en ver
der). Het was voor de activiteitencom
missie een hele klus die met verve is uit
gevoerd en geklaard!
 
Samenstelling activiteitencommissie 
 
De activiteitencommissie is op dit mo
ment compleet met drie enthousiaste
leden: Joke Leenarts, Jeannette Lous
berg en Theo Jansen (en vanuit het be
stuur nog verbindingsman Roy Nagel).
Vorig jaar heeft Wil Koster laten weten
wel een handje te willen helpen bij diver
se activiteiten. Zo'n aanbod moet ge
koesterd worden!
 
Bestuursvacature vervuld!
 
Eindelijk gelukt… Sinds maart 2018 was
er een bestuursvacature.
Tot onze vreugde hebben we Nell Spies
(foto onder) bereid gevonden toe te tre
den tot het bestuur. Daardoor is het be
stuur weer voltallig.

Nieuwjaarsbijeenkomst 2020
 
VOM-leden ontmoeten elkaar
 
De nieuwjaarsbijeenkomst op 16 januari
2020 was - zoals gebruikelijk - zeer gea
nimeerd. Een kleine 50 mensen wensten
elkaar een gelukkig nieuwjaar in restau
rant 'Op Smaak' in het gebouw van Aven-
tus te Apeldoorn.
Dit keer zonder muzikant, goochelaar,
zeemanskoor of dergelijke. De playlist
van 'Op Smaak' zorgde voor bescheiden
achtergrondmuziek. We hebben het idee
dat iedereen dit eigenlijk wel prima vond.
Het draait toch om elkaar ontmoeten
onder het genot van een drankje en een
hapje!

We wensen Nell veel succes en een
goede tijd in het VOM-bestuur!
 
Komende vacatures
 
Regeren is vooruitzien! We vragen al di
rect uw aandacht voor de vacatures die
in 2021 zullen ontstaan. Vooral voor die
van beheerder van de website en redac
teur van het VOM Forum. Bent u geïnte
resseerd, neem dan contact op met Jan
netje Bruyns
 
Toegift: Binnenstebuiten
 
Na de vergadering was het tijd voor het
thema: 'Binnenstebuiten'
Arie van 't Riet presenteerde z'n 'biora
ma's'. Unieke en wonderschone opna
men van planten en dieren. Een bijzon
der boeiend geheel!

Er is een boekje verschenen met foto's
van Arie en teksten van Jan Paul Schut
ten: 'Binnenste binnen'
Heeft u de presentatie gemist?
Zie: www.youtube.com 
> Zoeken  > typ in: Arie van 't Riet 
> kies een van de filmpjes.

                                                                               
 
Foto's onder:
lunch + ledenvergadering 2020

Samenstelling bestuur en ondersteuningsgroep
Zie voor de huidige samenstelling de achterzijde van dit VOM Forum ('Algemene
informatie') of onze website www.vom-aventus.nl  > Bestuur

4



Reilen en zeilen Aventus
 
Tekst: Jannetje Bruyns
 
Soepeler van vmbo naar mbo!
 
Aventus en het Etty Hillesum Lyceum
(EHL), locatie De Marke maken de over
stap van het vmbo naar het mbo soepe
ler. Een pilot is gestart.
 
Hoog ministerieel bezoek
 
Op maandagochtend 2 maart 2020 kre
gen studenten van de mbo-opleiding
Dienstverlening hoog bezoek in hun klas.
De ministers Van Engelshoven en Slob
van het ministerie van OCW kwamen een
kijkje nemen bij de pilot die het Etty Hil
lesum Lyceum, locatie De Marke, en
mbo-school Aventus dit schooljaar zijn
gestart voor leerlingen in het zorgprofiel.
De docenten van beide scholen zagen
veel ontevredenheid bij hun studenten
bij de overgang van het vmbo naar het
mbo.
 
De handen ineen: studiewinst
 
Ze hebben de handen ineengeslagen en
het mogelijk gemaakt dat de basisbe
roepsgerichte vmbo-leerlingen met het
profiel Zorg & Welzijn versneld door
kunnen studeren bij de opleiding Dienst
verlening.
De studenten hebben nu een jaar studie
winst op hun niveau 2 opleiding door een
betere afstemming van de beide lespro
gramma’s en kunnen bij wijze van spre
ken na een jaar doorstromen naar de
opleiding Verzorgende IG. Hiermee krij
gen deze studenten een efficiënte stu
dieroute naar de kansrijke beroepen in
de zorg. Goed voor de werkgelegenheid
in de regio.
 
Afstemming + doelgericht
 
Door deze samenwerking ontstaat er
studiewinst op het mbo. Ook omdat de
stage en de stageopdrachten van vmbo
en mbo in een doorlopende leerlijn op
elkaar worden afgestemd.
 
De ministers hoorden en zagen dat de
studenten heel enthousiast zijn over de
nieuwe opzet van hun opleiding. Ze gaan
naar school met een duidelijk doel en
werken daar hard voor.
 
(Bron: website Aventus nieuws)

Extra informatie - Reilen en zeilen Aventus
www.aventus.nl/nieuws  > scroll naar Soepele overstap naar mbo van EHL-leerl.
www.aventus.nl/nieuws  > scroll naar Opening van het Domoticahuis

 
Bij de foto:
De studenten Maria en Maroussia leiden
minister Slob rond in buurtcentrum Bij de
Halte te Deventer, hier lopen ze 2 dagen
in de week stage voor hun mbo-oplei
ding Dienstverlening.

 

     

Aventus Domoticahuis
 
Aventus Domoticahuis geopend
 
Onder de vlag van Innoventus (toe
komstgericht onderwijs dat studenten
voorbereidt op  vraagstukken van mor
gen) is in februari het Aventus Domotica
huis geopend.
Het Domoticahuis is een innovatieve
praktijkleeromgeving voor studenten,
docenten en het werkveld. Uitgerust met
moderne zorgtechnologie. In deze leer
werkplaats leren studenten hoe ze o.a.
social robots, VR-brillen, De Compaan,
speciale tablets voor mantelzorg, tover
tafels en knuffelkatten kunnen toepas
sen in de patiëntenzorg.
 
E-health: digitale zorgtechnologie
 
Steeds meer zorg- en welzijnsorganisa
ties maken op de werkvloer gebruik van
zorgtechnologie. Maar hoe bereid je
studenten voor op deze innovatieve
ontwikkelingen? Dit vraagt namelijk
nieuwe kennis en nieuwe vaardigheden
van het toekomstige zorgpersoneel.
Het Aventus Domoticahuis wil studenten
van Zorg & Welzijn helpen zich voor te
bereiden op deze zorginnovaties. Als
verpleegkundige of verzorgende moet je
bijvoorbeeld veel meer digitaal onder
legd zijn om hiermee te kunnen werken.
Naast studenten kunnen ook medewer
kers in de zorg gebruikmaken van het
Domoticahuis om zich te scholen in inno
vatieve zorgtechnologie.

 
Praktijkcases
 
In het Domoticahuis krijgen studenten
praktijkcases voorgelegd waarvoor ze
oplossingen moeten bedenken met hulp
van innovatieve technologie. De praktijk
cases gaan bijvoorbeeld over cliënten die
met hun klachten (beginnende demen
tie, herstellende van een heupoperatie,
thuisrevalidatie) aanpassingen in hun
huis nodig hebben. De studenten moe
ten uitzoeken welke technologische
hulpmiddelen geschikt zijn voor die
cliënt en hen hierin begeleiden. Ook
vinden er cross-overs tussen opleidingen
plaats. Studenten van verschillende op
leidingen - zoals Verpleegkunde, Verzor
gende IG, ICT, Human Technology en
Smart Technology - gaan samenwerken
en kennis delen. Ze worden uitgedaagd
om samen na te denken wat ervoor nodig
is om de zorg van de toekomst vorm te
geven.
 
Partners uit de regio
 
Partners uit de regio hebben het Domo
ticahuis mede mogelijk gemaakt. Zo
heeft Provincie Gelderland een subsidie
verstrekt en hebben Hollander Zorg en
Boerhof Projectinrichters meegedacht
met de inrichting van het huis.
 
(Bron: website Aventus nieuws)
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Activiteiten
 
Vooruitblik op de komende maanden
 
April: Bewegen, van groot belang!
 
De datum is woensdag 22 april 2020.
We weten allemaal hoe belangrijk bewe
gen is. Aan de orde komen: het belang
van bewegen, valpreventie, voeding en
gezond blijven. Theorie en praktijk zullen
worden afgewisseld. Interessant voor
iedereen. We hopen naar huis te gaan
met talloze tips + trucs! De locatie: Apel
doorn, Musschenbroekstraat.

Aankondiging activiteiten
De meest recente activiteitenagenda vindt u op onze website.
www.vom-aventus.nl  > Activiteitenagenda 2020

Noteer vast in uw agenda!  
 
Bewegen + valpreventie                 22 april
Pitch & Putt, Bussloo                        08 mei
Wisent op de Veluwe                          .. mei
Kruidhof, Buitenpost                        24 juni
 
www.vom-aventus.nl
Op onze website vindt u de meest recen
te Activiteitenagenda. Bedenk wel dat
wat 'in grijs' vermeld staat nog niet vast
ligt en dus kan veranderen.

     
 
Let op!
 
De datum 22 april is natuurlijk onder
voorbehoud van de ontwikkelingen rond
het coronavirus Covid-19.
We volgen de richtlijnen van de overheid
en plegen uiteraard overleg met degene
- in dit geval Aventus - die de activiteit
mogelijk maakt.
 
Zie ook rechtsonder: Extra informatie.
 

Mei: Pitch & Putt
 
De datum is vrijdag 8 mei 2020.
Een sportief middagje Bussloo.
Heerlijk in de buitenlucht en ter afsluiting
een gezamenlijk 'terrasje'.
Het afwisselende golfterrein zal u beslist
bekoren. En ook al heeft u geen enkele
golfervaring, bij Pitch & Putt slaat u direct
een balletje mee!

 
Mei: Wisent op de Veluwe
 
De datum is nog niet bekend.
Een prachtige wandeling over de Velu
we. We speuren naar de wisent. Schrik
ken ons lam als er eentje vlakbij opduikt,
maar vertellen later met trots over onze
ontmoeting…
Houd uw mailbox in de gaten!
 

Juni: De Kruidhof - hortus van Fryslân 
 
De datum is woensdag 24 juni 2020.
De Kruidhof heeft de grootste botani
sche collectie geneeskrachtige kruiden
van West-Europa. Gelegen in Buitenpost
in Friesland (tussen Leeuwarden en Gro
ningen). Met 17 thematuinen die samen
3,5 hectare beslaan. Er groeien ongeveer
2.000 verschillende planten waaronder
1.500 soorten kruiden. Een lustoord!

 
www.vom-aventus.nl
Nadat u per mail de aankondiging van
een activiteit hebt gekregen, wordt de
activiteit ook op onze website gezet:
www.vom-aventus.nl  > Activiteiten.
 
Data onder voorbehoud van de ontwikkelingen rond het coronavirus Covid-19 en
de richtlijnen van het RIVM en de overheid (zie ook onderaan: Extra informatie).

Extra informatie - Activiteiten en het coronavirus-Covid 19
Het doorgaan van de activiteiten is onder voorbehoud van de ontwikkelingen
rond het coronavirus Covid-19 en de richtlijnen van het RIVM en de overheid.
En uiteraard in overleg met degene die de activiteit mogelijk maakt.
 
Bij canceling krijgt u bijtijds een berichtje.
We houden u op de hoogte!
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Te gast bij de Entreeschool
 
Tekst: Juliette Peskens
 
Aventus Entreeschool inspireert!
 
De studenten van de Entreeschool ont
vingen ons - de oud-medewerkers van
Aventus - bijzonder gastvrij. Het werd
een prachtig samenspel!
 
Een greep uit de vele woorden die de
studenten en de VOM'ers lieten horen
aan het eind van de dag: inspirerend –
mooi – creatief – fantastisch – super –
indrukwekkend – voorbereidend – moe
dig – informatief – gezellig – interactie.
 
Goed beslagen ten ijs
 
De 15 studenten en hun begeleiders,
Maranda en Irene, hadden samen de dag
goed voorbereid. We werden hartelijk
ontvangen. Ieder van ons kreeg een
buddy. Bij mij week Yazan niet van mijn
zijde. Ik kon hem alles vragen: over de
school, zijn toekomst (hij wil kapper
worden), over Syrië, zijn familie en zijn
hobby's.
 
Wat is de Entreeschool?
 
Twee studenten legden in goed Neder
lands uit wat de opleiding hier in Deven
ter inhoudt. Zo kwamen wij te weten dat
het een niveau 1 opleiding is. De leeftijd
is onbegrensd. De dag begint altijd met
het kijken naar het nieuws op RTL4. De
nadruk van het jaar ligt op de stage van
400 uur, een profiel kiezen (dat wil zeg
gen zorg, horeca, detail/retail en fietsen
maker), Nederlands, rekenen en burger
schap. Zutphen en Apeldoorn hebben
ook een Entreeschool.
 
Een kijkje in de keuken
 
Wij kregen letterlijk een kijkje in de keu
ken. Samen met de studenten hebben
we voorbereidingen getroffen voor de
lunch voor 28 personen. Ondertussen
werd er van alles bepraat, werden er
grapjes gemaakt en vragen aan elkaar
gesteld. 
 
Hart of hoofd?
 
Na de wisseling van de groepen kregen
we een burgerschapsles.
In spelvorm werd iedereen aangespoord
zijn mening te geven en te onderbou

wen. 'Kies je vanuit je hart of vanuit je
hoofd?'
 
Oud en jong
 
Wij deden net zo goed mee als de studen
ten. En als oude rotten konden we het
niet laten de studenten wat wijze lessen
mee te geven.
Dank aan Rianne, Ragha, Yazan, Haram,
en de vele andere superstudenten van
deze 'Entreeklas'!

Extra informatie - Te gast bij de Entreeschool
www.aventus.nl/nieuws  > filter op trefwoord > Entreeschool
www.aventus.nl/richtingen/Entreeschool
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De Estafette: Jan Gerritsen
 
 
 
Wanneer heb je je loopbaan beëindigd?
 
Op 16 september 2019 bereikte ik de
pensioengerechtigde leeftijd van 66 jaar
en 4 maanden, na zo'n 42 dienstjaren.
 
Wat heb je gedaan bij Aventus? 
Bij welk onderdeel of welke onderde
len van Aventus (of voorgangers) heb
je gewerkt?
 
In 1978 ben ik in Apeldoorn begonnen
als docent Nederlands en Duits bij de la
gere en middelbare detailhandelsvak
scholen, illustere voorgangers van (ROC)
Aventus. 
Het was leuk en uitdagend om steeds
nieuwe manieren te bedenken en lesma
teriaal te ontwikkelen om leerlingen te
enthousiasmeren voor Nederlands en
Duits. Ik hield van het brengen van 'spek
takel' in m'n lessen. Zowel de leerlingen
als ikzelf haalden hier veel motivatie en
arbeidsvreugde uit. We haalden het
beste in elkaar naar boven.
Aan innoveren en ontwikkelen beleefde
(en beleef) ik het meeste plezier. Het le
verde leerboeken op, bedrijfstrainingen
op maat en eind jaren tachtig, een heuse
computergestuurde leermethode (stra
tegisch zakenbrieven schrijven). Mijn ta
kenpakket werd uitgebreid met taken als
ICT-coördinator, onderwijsadviseur en
projectleider van vele innovatieprojec
ten binnenschools en buitenschools, in
binnenland en buitenland.
Mooie herinneringen bewaar ik aan de
jaren na de eeuwwisseling toen we met
de hele (toenmalige) sector Horeca, Toe
risme en Recreatie een geheel nieuw
onderwijsconcept bedachten, uitwerk
ten en uitvoerden: het ERA-concept.
Goed onderwijs is Efficiënt, Relevant en
Aantrekkelijk. Het ERA-concept was tot in
de details uitgewerkt en werd gedragen
door de hele sector.
Het concept trok landelijke belangstel
ling en we haalden nogal wat subsidies
binnen voor lucratieve, innovatieve pro
jecten. Als projectleider trok ik daardoor
een aantal jaren als ERA-missionaris door
het land en mocht deel uitmaken van
allerlei landelijke commissies en gremia.
Hoogtepunt was het toekennen van de
Nationale Innovatieprijs in 2009.
Toen sloeg de crisis toe. Geen ruimte
meer voor 'franje' - terug naar de basis!

Gelukkig kreeg ik de eervolle vraag om in
de Thema-adviescommissie Kwalificeren
en Examineren plaats te nemen. Zo kon
ik een bijdrage leveren aan de landelijke
kwalificatiestructuur, keuzedelen, een
leven-lang-ontwikkelen, enzovoort. Deze
adviserende taak heb ik met enorm veel
voldoening tot aan mijn pensionering
mogen uitvoeren.
De laatste jaren was ik binnen Aventus
taalcoach van de sector Economie &
Handel (ter ondersteuning van de colle
ga's Nederlands), sectorale voorzitter
Examineringscommissie en projectleider
CO-teaching met sociale robots (zie foto).
In 2018 heb ik samen met Cor van Brum
melen een programma met de robot
gemaakt, waarmee we leerlingen met
rekenfaalangst effectief konden helpen.
Dit robotprogramma leverde ons bij de
landelijke Computable Awards de twee
de prijs op in de categorie onderwijsin
novatie. Leuke taken allemaal die me op
het lijf geschreven waren.
 
Hoe heb je het eerste jaar na je pensi
onering ervaren? 
 
Ik ben nu een halfjaar met pensioen en
zit nog volop in het omschakelproces.
Het 'spijbelgevoel' van de eerste weken
is weg. Ook is het verbazingwekkend hoe
snel een lege agenda zich vult. Wel merk
ik dat ik steeds meer tijd nodig heb voor
steeds minder...
Verder verveel ik me geen moment.

 
Wat miste je? 
 
Het vanzelfsprekende en vriendschappe
lijke contact met de collega's waarmee ik
de afgelopen jaren zo fijn heb samenge
werkt, zowel intern als extern. Ook vind
ik het jammer dat ik nu niet meer betrok
ken ben bij, bijvoorbeeld, het bedenken
en uitwerken van robottoepassingen.
 
Waar houd je je nu mee bezig?
 
Met plannen maken om bezig te blijven,
zoals een (elektronisch) drumstel aan
schaffen, de familiestamboom verder
uitwerken en boeken lezen waaraan ik de
afgelopen jaren niet toegekomen ben.
Verder heb ik samen met mijn vrouw een
fitnessabonnement op een sportschool
genomen. Dit om onze conditie te verbe
teren en op peil te houden en om (in mijn
geval) het gewicht binnen de perken te
houden.
 
Welke tip zou je aan een 'nieuwe ge
pensioneerde' willen meegeven? 
 
Word lid van de VOM!
Werk vormt een substantieel deel van
ieders leven - in mijn geval 42 jaar. Het is
goed om geregeld mensen te ontmoe
ten met wie je die gemeenschappelijke
historie deelt.
 
 
Dank voor je verhaal Jan!
 

Extra informatie - De Estafette
De Estafette is een terugkerende rubriek met vaste vragen.
De vragen zijn deze keer beantwoord door Jan Gerritsen.
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Groene vingers
 
Tekst: Lucie Harkema
 
Voorjaar 2020
 
Na een zachte winter zonder sneeuw en
ijs glijden we ongemerkt de lente binnen.
De Natuurkalender krijgt meldingen over
planten die weken voorlopen op het
gemiddelde. Het zijn veranderingen
waar we misschien nog aan moeten
wennen.
Mijn sneeuwklokjes zijn al uitgebloeid,
de eerste narcissen staan te bloeien. Ook
bij Tuinen Mien Ruys - 'mijn' andere tuin -
laat de lente zich al een paar weken zien.
Vanaf 1 april kan iedereen weer komen
genieten van die mooie plek in Dedems
vaart. Mien Ruys zei ooit: 'De tuin is een
proces.'
 
Portret van een tuin
 
Een proces in tijd en ruimte. We ervaren
de seizoenen in de tuin, we werken erin,
we zaaien, planten, oogsten, we kunnen
genieten van de tuin.
In de veelgeprezen documentaire 'Por
tret van een tuin' uit 2015, gemaakt door
Rosie Stapel komt dit proces heel mooi
tot uiting. De film is een ode aan het
vakwerk van de hovenier en geeft een
prachtig beeld van de restauratie van de
tuin van buitenplaats Dordwijk.
'Geduld en relativering zijn noodzakelijk.
Alles heeft zijn tijd!' Die verwaarloosde
productietuin is in tien jaar in oude luister
hersteld.
Dit was de start van een andere bijzonde
re tuin met hotel en restaurant: Villa Au
gustus aan het Wantij in Dordrecht. In het

decembernummer 2017 schreef ik daar
over.
 
Martin Jarrie in Belvédère
 
De tentoonstelling met de naam 'Manger
avec les yeux - Met de ogen eten' in mu
seum Belvédère te Heerenveen-Oranje
woud is de aanleiding om Villa Augustus
en de documentaire te noemen.
Dat was mijn eerste kennismaking met
de tekeningen van de Franse kunste
naar-illustrator Martin Jarrie. De mensen
van Villa Augustus toonden voor het
eerst werk van hem in Nederland. In het
'getekende universum van Martin Jarrie
hebben groenten, fruit, bloemen, dieren,
mensen en niet te vergeten landbouw
werktuigen een eigen plek.'(Uit: Kunst
krant januari/februari 2020)
 
Handboek voor gereedschappen
 
Jarrie groeide op op de boerderij van zijn
ouders in de Vendée. Het 'Handboek voor
gereedschappen voor de Franse boer'
inspireerde hem tot zijn vaak geestige
illustraties. Het Dagblad van het Noorden
gebruikt de kop: 'Encyclopedische lief
de'. Na een kunstopleiding gaat hij als
illustrator aan het werk. De expositie in
Belvédère is zijn eerste museale presen
tatie, in Nederland te zien tot en met 5
april. Mijn zus en ik hebben ervan
genoten!

Extra informatie - Groene vingers
www.filmfestival.nl        > Zoeken  > typ in: Portret van een tuin
www.villa-augustus.nl  > Tuin                                               www.museumbelvedere.nl

 
En een klein zijpaadje
 
Een bezoek aan Belvédère via de Woud
sterweg in Mildam is ook goed te combi
neren met een bezoek aan de Ecokathe
draal van Louis Le Roy (1924-2012) een
eindje verderop.
De Ecokathedraal is een heel bijzonder
voorbeeld van een proces in ruimte en
tijd! De Stichting Tijd heeft het beheer op
zich genomen.
 
Ik wens jullie een prachtig voorjaar!
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Pensioen: de stand na … jaar
 
Aan het woord: Evert Klomp
 
Hoe ben je met je pensioen omgegaan?
 
Op mijn 55ste levensjaar ben ik met ver
vroegd pensioen gegaan. In die tijd kon
dat nog met een speciale regeling. Twee
jaar daarvoor had ik voor 2 dagen per
week ontslag genomen, bij het Apel
doorns College, om mijn eigen caravan
bedrijf te kunnen beginnen.
Zie foto hieronder: het bedrijfspand, ge
schilderd door een klant.

Ik heb dealerschappen gehad van de
caravanmerken Chateau, Home Car en
Delta. Deze producten werden allen
vervaardigd bij de Chateaufabriek in
Hamont (B).
Toen de directeur-eigenaar zijn gehele
bedrijf verkocht aan investeerders kre
gen alle dealers uit België en Nederland
een 8-daagse volledig verzorgde cruise
aangeboden, als dank voor hun getoon
de inzet om zijn producten te verkopen.
De cruise was in het Caribisch gebied met
het cruiseschip 'De Westerdam' - nu be
kend van de coronavirusuitbraak.
Onvergetelijk zo'n cruise, maar let wel op
de kilo's, want aan boord kun je 23 uur
per dag de lekkerste dingen eten en
drinken. Van luxe eten, ijstaarten tot
hamburgers en alles wat in Amerika alle
maal gewoon is. En alles is inclusief.
 
In hoeverre ziet je leven er anders uit
dan toen je nog werkte?
 
Helaas moest ik in 2007 stoppen met mijn
caravanbedrijf. Een van de redenen was
de algehele malaise in de caravanwereld
en niet alleen daar. Mijn zakken waren
niet diep genoeg om het voort te kunnen
zetten. Bovendien ging in die tijd de fa
briek failliet.
Het klinkt raar, maar misschien ook maar
goed dat het zo gelopen is.
Ik heb wel vele jaren een fantastische tijd

gehad. Vanaf die tijd heb ik nog meer
aandacht aan mijn vrouw kunnen beste
den. Ik ben nu fulltime mantelzorger en
ben dus druk met allerlei dagelijkse din
gen die op mijn pad komen.
 
Heb je (nieuwe) hobby's ontwikkeld?
 
Omdat dit - al met al - een dagtaak is, heb
ik verder weinig hobby's ontwikkeld. Wij
vinden het al mooi dat wij het samen
kunnen redden. Sportwedstrijden vol
gen op tv vind ik wel prachtig en dat doe
ik met veel plezier.
Daar ik diabetes type 2 heb gekregen,
ben ik snel vermoeid. Een gevolg van die
diabetes is dat ik neuropathie in mijn
voeten heb; hetgeen betekent dat ik niet
veel of ver kan lopen of wandelen.
 
Ben je het eens met de stelling van een
van onze VOM'ers dat je je in de pensi
oentijd geestelijk, lichamelijk en soci
aal moet ontwikkelen?
 
Met die stelling kan ik het niet helemaal
eens zijn. Mijns inziens is dit ook groten
deels afhankelijk van je eigen omstandig
heden en/of behoeften. Het is leuk als
alles crescendo gaat, maar als er gebre
ken zijn, is het niet altijd mogelijk. Maar
als het kan DOEN!

Extra informatie - Pensioen de stand na ... jaar
www.chateaucaravans.nl
https://nl.wikipedia.org  > Zoeken  > typ in: ms westerdam

Als pensionado vind ik wel 'bijna alles
mag, maar niets moet'. Ieder zijn eigen
behoefte en plezier.
 
Op welk gebied zou VOM Aventus
meer voor jou (en anderen) kunnen
betekenen?
 
Daar zou ik zo geen antwoord op kunnen
geven. Ik vind het bestuur en de onder
steuningsgroep zeer intensief bezig om
allerlei leuke dingen te ontwikkelen. Het
is niet eenvoudig elke keer weer iets leuks
te bedenken. Proficiat!
 
 
 
 
Dank voor je medewerking aan
'Pensioen: de stand na 18 jaar', Evert!
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Extra informatie - Rechtspraak in Zutphen
www.rechtspraak.nl  > Rechtbank Gelderland  > Bekijk Zutphen van binnen!
www.rechtspraak.nl/Naar-de-rechter/In-de-rechtszaal  > bekijk de video(s)

Rechtspraak in Zutphen
 
Tekst: Toos van Rij
 
Beveiliging!
 
Met 22 VOM'ers bezochten we de recht
bank Gelderland, locatie Zutphen. Bij
binnenkomst van het gebouw werden
we eerst gescand alvorens we verder
mochten. We werden allemaal goedge
keurd! We hingen onze jassen in de gar
derobe en liepen door naar de voor ons
gereserveerde wachtruimte. In afwach
ting van de zitting(en) hadden we royaal
tijd voor een praatje met elkaar.
 
De publieke tribune
 
Tegen half twee werden we door een
rechtbankmedewerker gehaald en kon
den we de rechtbankzaal in. Daar waren
aanwezig de griffier, de officier van justi
tie en de politierechter. Achterin de zaal,
op de publieke tribune, mochten we
plaatsnemen.
 
Mishandelen, stelen, dealen ...
 
We waren getuige van de behandeling
van een aantal zaken. Variërend van
mishandeling van een (ex)partner en
bedreigingen via sociale media, het ste
len van een accu van een e-bike (bleek
een lokfiets te zijn!), een drugsdealertje
(aan vrienden en bekenden?), tot een
verdachte die in een dronken bui en uit
pure frustratie een winkelruit vernielde
en diverse auto's had beschadigd.
 
Advocaat ja / nee
 
De meeste verdachten waren met een
advocaat gekomen. Wanneer de kosten
van een advocaat te hoog zijn, vergoedt
de overheid een deel van deze kosten.
Wel moet hij/zij een eigen bijdrage beta
len.
 
Gang van zaken
 
De rechter begon bij alle zaken met het
vragen van de naam van de verdachte en
overige persoonlijke gegevens om er zo
zeker van te zijn, dat zij de juiste persoon
voor zich had.
Nadat de officier van justitie de verdach
te meedeelde waarvan hij werd verdacht
en voor de rechtbank moest komen, on
dervroeg de rechter de verdachte over
het ten laste gelegde. Daarbij werd zeker

het sociale aspect niet vergeten. 'Wat
vindt u er zelf van?', was een terugkeren
de vraag van de rechter.
Ook vroeg de rechter steeds hoe de per
soonlijke situatie van de verdachte op dit
moment was.
De officier van justitie sprak daarna uit
welke straf ze eiste en de advocaat kon
hierop reageren.
De rechter deed direct daarna haar uit
spraak, met een verklaring hoe ze tot haar
uitspraak was gekomen.
 
Strafeis op maat
 
In een van de zaken was verdachte op dit
moment opgenomen in een (afkick)kli
niek (onderdeel van een eerdere uit
spraak in een eerdere zaak). Wanneer hij
nu een gevangenisstraf zou krijgen zou
dit hele traject worden onderbroken. In
niemands belang. Het werd daarom een
taakstraf.
 
Rechtspraak: topsport!
 
Het was een hele interessante middag,
waarbij we ook vragen konden stellen
aan de rechter.
Met dank aan de VOM voor de organisa
tie.
 
 
Bij de foto's (+ zie ook de voorpagina):
Alleen buiten en in de wachtruimte
mocht worden gefotografeerd.
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Belangrijk!
We stellen het erg op prijs als u ons op de hoogte houdt van:
•  wijzigingen in uw (e-mail)adressen;
•  belangrijke gebeurtenissen.
Denk bij belangrijke gebeurtenissen aan jubileum, huwelijk e.d. of berichten over
ziekte of overlijden, die u ter ore zijn gekomen.

 
Jannetje Bruyns
Roy Nagel
 
 
Hanneke Vellinga
Frank Spallek
Nell Spies
 
 
Joke Leenarts
Jeannette Lousberg
Theo Jansen
Nel Hederik
 
Jeanne Wesseldijk
 

 
 voorzitter
 plv. voorz.
 verbindingsman met
 act. comm.
 secretaris
 penningmeester
 bestuurslid
 
 
 act. comm. (coörd.)
 act. comm.
 act. comm.
 ledenadministratie
 Lief & Leed
 redacteur VOM Forum
 beheerder website

Wordt een bijdrage altijd (onverkort)
geplaatst?
De redactie behoudt zich het recht voor
om een bijdrage (nog) niet te plaatsen of
in te korten.
U krijgt dan even een berichtje.
 
Ik twijfel over...
Bij twijfel... aarzel niet en mail of bel met
de redactie (mail: jwesseldijk@hetnet.nl
of tel.: 0570 546160).

'Veel gestelde vragen' over het VOM Forum (FAQ)
Ik wil een bijdrage leveren aan het VOM Forum, in de vorm van een artikel 
en/ of foto, kan dat? 
Ja, dat kan - uw bijdrage is van harte welkom!
 
Waar moet ik m'n bijdrage naar toe sturen?
Graag per mail naar de redactie: jwesseldijk@hetnet.nl
Als dat niet kan/ niet lukt, kunt u de redactie bellen: 0570 546160 (Jeanne Wesseldijk).
NB. Als uw bijdrage per mail is aangekomen, krijgt u altijd een ontvangstbevestiging.
 
Voor welke datum moet m'n bijdrage binnen zijn?
Uw bijdrage voor het juninummer moet binnen zijn
op vrijdag 5 juni 2020 (uiterste datum).
 
Waar moet ik rekening mee houden als ik een bijdrage aanlever?
Maak uw tekst niet te lang: hooguit driekwart A4'tje (een half A4'tje is nog beter).
Tekst gemaakt met het programma Word is erg handig.
Als u foto's als bijlage per mail (mee)stuurt, is het prettig wanneer u het formaat
'normaal' of 'groot' gebruikt. Foto's sturen via www.WeTransfer.nl is ook handig.
Het is niet noodzakelijk om foto's mee te sturen (de redactie zorgt dan voor foto's).
 
En als driekwartA4'tje tekst voor m'n verhaal niet toereikend is?
Dan tóch niet meer dan driekwart A4'tje tekst sturen... wel met uw (mail)adres erbij,
zodat geïnteresseerden u kunnen benaderen om de rest van uw verhaal te horen.
NB. U kunt uw tekst dan b.v. beëindigen met een 'cliffhanger' - succes verzekerd!
 
Moet ik m'n bijdrage 'mooi' maken?
Nee, dat is niet nodig. Om de opmaak hoeft u zich helemaal niet te bekommeren.
Afhankelijk van de beschikbare ruimte zal er met uw tekst worden geschoven en
zullen foto's worden verkleind of vergroot of worden bijgesneden.
Hebt u bij een stukje tekst een heel speciale foto in gedachten, dan kunt u dat (tussen
haakjes) gewoon vermelden in de tekst (bv. hier foto 'olifantenbaby wordt gevoerd'). 
Daar wordt dan zoveel mogelijk rekening mee gehouden.

Algemene informatie
Contactgegevens VOM Aventus
Vereniging Oud-Medewerkers Aventus
p/a Aventus
Laan van de Mensenrechten 500
Postbus 387, 7300  AJ Apeldoorn
Tel.: (088)283 68 87 (= alg. Aventus)
 
E-mailadressen
Algemeen   : vomroc@aventus.nl
VOM Forum: jwesseldijk@hetnet.nl (red.)
 
Website: www.vom-aventus.nl
 
Leden
Iedereen die haar/ zijn loopbaan heeft
beëindigd bij Aventus, kan lid worden
van de VOM Aventus.
 
Belangstellenden
Hebt u belangstelling voor de VOM, maar
wilt u (nog) geen lid worden, dan kunt u
eenmalig een VOM Forum aanvragen via
vomroc@aventus.nl
 
Contributie per kalenderjaar
€ 15,- (bij aanmelding na 1 juli € 7,50).
Bankrekeningnr.  NL16 INGB 0003290651
t.n.v. Vereniging van Oud-Medewerkers
ROC Aventus.
 
Deelname leden aan VOM-activiteiten
Aanmelding via vomroc@aventus.nl
(met uw betaling op bankrekeningnr.
NL16 INGB 0003290651 t.n.v. Vereniging
van Oud-Medewerkers ROC Aventus).
 
Bestuurssamenstelling (maart 2020)
 
 
 
 
 
 
 
 
Ondersteuningsgroep (maart 2020)

Indien onbestelbaar retour:  

Bergpoortstraat 125 

7411 CV Deventer


